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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Tisdagen den 10 juni 2024 klockan 18.30 

Plats: Kvarnen, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Merit Israelsson, 
Jonny Jonsson, Birgitta Wall (suppleant).  

Frånvarande: Björn Erlandsson, Elisabeth Dahlström (adjungerad) 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Jonny Jonsson 

 Att justera protokollet utsågs Merit Israelsson och Mikael Gustafsson. 

 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes. 

 

4. Ekonomi 

Kassör Mikael redogjorde för det ekonomiska läget.  

Halva årsavgiften fakturerades i april enligt tidigare beslut, några medlemmar har 
valt att betala hela avgiften. Ett fåtal har trots påminnelse inte betalat.  

Nära hälften av medlemmarna har i VägFas anmält sig för elektroniska utskick. 

Styrelsen konstaterar också att en löpande översyn av försäkringarna och 
kostnaderna för dessa behövs och kommer att genomföra detta. Det avser 
byggnader, fordon, personal (arbetsdagar) och ansvarsförsäkring (funktionärer). 

 

5. Status för ärenden 
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Anders och Jonny arbetar med att få kontakt med hantverkare som har möjlighet 
att lämna offert på åtgärd av det stormskadade taket.  

Tätning av erosionsskada vid nedre dammen ska genomföras när vattennivån är 
låg, Mikael håller detta ärende.  

Saltning av vägar har genomförts till viss del och detta följs upp löpande.  

 

6. Händelser sedan senaste mötet 

Länsstyrelsen har meddelat att man planerar ett naturreservat vid Smedstorp, detta 
berör inte föreningens mark och styrelsen bedömer att föreningen inte har något att 
invända mot planerna. 

Vattenkommitténs sammankallande Patrik Gustafsson Lach har delgett styrelsen 
en skrivelse avseende avstängare för nyanslutna fastigheter på Semestervägen. 
Styrelsen undersöker förutsättningarna. 

Avloppskommittén har informerat om problem med stopp i avloppspumpar på 
grund av att främmande föremål så som våtservetter spolas ner. En uppmaning till 
medlemmarna publicerades på hemsidan, styrelsen tar fram mer information och 
skickar ut detta med höstbrevet. 

Det finns förslag om en tappkran för bevattningsvatten vid dammen där 
medlemmarna kan hämta vatten. Styrelsen ser över vilka möjligheter som finns i 
och med att det är svårt att parkera vid badet kan andra lösningar övervägas.  

 

7. Mötesplanering 

Styrelsen beslutar att hålla följande möten: 

Den 2 september klockan 18:30  

Den 1 oktober klockan 18:30  

Den 5 november klockan 18:30  

Den 3 december klockan 18:30  

Den 7 januari klockan 18:30  

 

Övriga planerade aktiviteter: 

Den 25 februari 2025: Föreningsstämma  

 

7. Övriga frågor 
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Växtligheten i hästhagen vid Spåhagen kommer att tas om hand av vår 
vägentreprenör.  

 

8. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 


